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Styrelsens svar till motion från Göran Bontell daterad 2018-09-15

Fördelarna som beskrivs i din motion är noterade, men styrelsens bedömning enl. nedan
pekar på nackdelar, som gör att vi inte kan stödja den föreslagna förändringen av 
bansträkningen gällande hål 2 och hål 18.
 
Utslag hål 1.    
Vi vill möta så få bollar som möjligt från hål 18. Med nuvarande sträckning så tar det drygt 4 
timmar vid fullbokad bana innan bollar möts på dessa hål.

Det ger ökad säkerhet och snabbare spel med nuvarande sträckning.

Bagarnas placering green 1 och ”nya” hål 2.
Ingen riktigt bra placering och mycket trafik kring green 1. Särskilt när bollar börjar dyka upp 
till ”nya” 18.

Det ger ökad säkerhet och snabbare spel med nuvarande sträckning

Ändring av bansträckning annat än spelet.

En omläggning av bansträckningen kräver ändringar i scorekort, banguider, hemsidor, 
teeskyltar, hcp-index m.m.

Det ger ökade kostnader vid en omläggning.

Vi kan inte stödja en motion som direkt medför:

1. Försämring av säkerheten.

2. Långsammare spel.

3. Ökade kostnader.
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